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V avgustu je potekal že 59. mednarodni kmetijsko-
živilski sejem AGRA, ki ga ne bomo ocenjevali po 
številu razstavljavcev, velikosti razstavnih prostorov 
in številu obiskovalcev. Največji dosežek je, da so ga 
pripravili v času epidemije in ukrepov, omejitev, ki 
niso vlivale optimizma, da bomo lahko sejem doživeli v 
živo. Sejem bomo ocenjevali po tem, da so organizatorji 
skupaj z razstavljavci, s kmeti, živilsko industrijo in 
pristojnimi institucijami vztrajali, ker spoštujemo 
skoraj šestdesetletno sejemsko tradicijo in dolgoročno 
poslanstvo slovenskega podeželja.

Sejma se je udeležila tudi Javna svetovalna služba 
v čebelarstvu, ki se je v razstavnem delu predstavila s 
paviljonom Medena zgodba. To je prevozni čebelnjak, 
namenjen izobraževanju, predstavitvi in promociji 
slovenskega čebelarstva ter medenih izdelkov. 
Opremljen je z najsodobnejšo video in zvočno tehniko. V 
čebelji svet nas popelje s pomočjo vida, vonja, tipa in na 
koncu tudi okusa, s prav posebno medeno postajo.

Drugi dan sejma, v nedeljo, je bil rezerviran za 
čebelarje, gozdarje in rejce avtohtonih pasem živali. Še 
posebno svečano je bilo pri nas čebelarjih, saj so celo 
nedeljo potekali čebelarski dogodki.

Pred svečano razglasitvijo in podelitvijo priznanj 
2. mednarodnega ocenjevanja medenih pijač in 
20. ocenjevanja medu so imeli pozdravne nagovore 
predsednik uprave Pomurskega sejma Janez Erjavec, 
predsednik ČZS Boštjan Noč in minister za kmetijstvo 
dr. Jože Podgoršek.

Predsednik ČZS je izpostavil, da je letošnja Agra 
prebila led ukrepov in strahu. Z upoštevanjem pogoja 
PCT in z možnostjo testiranja in cepljenja na sami 
prireditvi je omogočila varno poslovno dejavnost 
in druženje, ki so ga že vsi pogrešali. V nagovoru je 
predstavil letošnjo katastrofalno čebelarsko sezono.

Čebelarji na 59. sejmu AGRA

Priznanja na letošnji Agri je podelil kmetijski 
minister Podgoršek, ki je med pozdravnim govorom 
poudaril, da bo ministrstvo po težki sezoni čebelarjem 
ponudilo roko. Prav tako nas je obvestil, da je eden od 
ciljev predsedovanja Svetu Evropske unije na področju 
kmetijstva nadaljevanje dela na dosjeju označevanja 
mešanic medu. Naslov šampiona je v letu 2021 osvojil 
gozdni med čebelarstva Kapš iz Straže.

Poleg mednarodnega ocenjevanja medenih pijač in 
medu pa je bila posebnost tokratnega srečanja svečano 
razvitje prapora ČZD Pomurja. Častni razvijalec 
prapora je bil Boštjan Noč, predsednik ČZS, botra 
prapora pa Aleša Mižigoj, direktorica Medexa. V okviru 
prireditve je bil podpis pisma o nameri o skupnem 
prizadevanju za ureditev čebelarskega izobraževalno 
promocijskega centra Pomurja.
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Paviljon Medena zgodba na sejmu AGRA

Vzorčni sejemski čebelnjak Šampion 2021 je gozdni med čebelarstva Kapš iz Straže.
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V petek, 3. septembra 2021, se je v idiličnem okolju 
Čebelarskega centra Slovenije odvijal že 5. Festival 
čebelarske pesmi. Pevci so še enkrat dokazali, da pesem 
združuje in povezuje, saj se je na festival prijavilo kar 
devet pevskih skupin iz širne Slovenije.

Želja mnogih nastopajočih, ki jim manjka ne samo 
vaj, ampak tudi nastopov ter druženja, je bila, da se 
festival organizira na prostem, v idiličnem okolju 
Čebelarskega centra Slovenije. Vreme nam je šlo na 
roko. Pevci in pevke so vrhunsko opravili svoje delo 
in pripravili odlično vzdušje ter večer obogatili z 
različnim repertoarjem pesmi. Še preden pa je pesem 
zazvenela, sta festival odprla Boštjan Noč, predsednik 
ČZS, in Marko Alauf, podpredsednik ČZS. Tokrat so na 
Festivalu čebelarskih pesmi pod zvezdami zapeli: Moški 
pevski zbor Janko Kersnik Lukovica, Ženski pevski zbor 

Festival čebelarske pesmi je odmeval v idiličnem okolju  
Čebelarskega centra Slovenije

Večernica, Društvo Skrinca, Dramsko pevska skupina 
Zarja, Ženski pevski zbor Vesele kmetice, Mešani pevski 
zbor Društva upokojencev za Selško dolino, Ljudske 
pevke Predice, Ženski pevski zbor DU Rožna dolina ter 
Moški komorni zbor ČZS. 

Pred podelitvijo priznanj je predsednik ČZS zbranim 
pevcem in pevkam dejal, da ima vedno kakšno noro idejo, 
zato je povabil pevce Moškega komornega zbora ČZS, da 
zapojejo Slakovega Čebelarja, drugi pa po svojih močeh 
oziroma glasu sodelujejo. Slakov čebelar je zazvenel v 
vsej svoji veličini. Večer smo obogatili tudi z medeno 
kulinariko, saj je Gostišče pri čebelici pripravilo »palačinko 
velikanko« in jo posladkalo z medenim nadevom. Pevci in 
pevke so se poslovili z željo, da se naslednje leto ponovno 
srečamo že na 6. Festivalu čebelarske pesmi.

Barbara Dimc, tajnica ČZS
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Po končani svečanosti je v dvorani 2 potekalo 
strokovno predavanje, ki sta ga izvedla Aleš Bozovičar, 
opazovalec in napovedovalec čebeljih paš pri ČZS, 
in Simon Golob, svetovalec specialist za tehnologijo 
čebelarjenja pri JSSČ. Bozovičar je predstavil šokanten 
podatek, da je bil letos povprečen donos na tehtnicah, ki 
jih upravlja v Sloveniji ONS, samo 1,3 kg.

Čebelarski nedeljski dan se je nadaljeval popoldan, ko 
je minister Podgoršek skupaj s predsednikom Nočem in 
predsednikom uprave sejma Erjavcem prerezal trak in 
odprl prvi vzorčni čebelnjak na sejmu.

Vlado Auguštin, svetovalec JSSČ Razvitje prapora ČZD Pomurja


